
• OK ZKS O PREOBRAZBI VZGOJE IN IZOBRAŽEVANJA

Realne načrte v realno življenje
Na 25. seji občinske konference ZKS Ljubljana Moste-Po|e so

člani in števOni gostje pregledali rezultate dela pri uresničevanju do-
govorov in slališč o družbeni preobrazbi vzgoje in izobraževanja v ob-
čni. Uvodno poročilo je podaia izvršna sekretarka OK ZKS Staša
R«jc.

Najprej je ugotovila, da je po-
tekala javna razprava o preobra-
zbi vzgoje in izobraževanja na
vseh ravneh v družbenopolitič-
nih in samoupravnih okoljih, da
pa je bila prvotna usmeritev pre-
več optimistična, saj smo načrto-
vali vključitev 50% učencev v
COŠ in oddelke podaljšanega
bivanja. Tak načrt bi zahteval
gradnjo petih novih šol in treh
prizidkov, kar v zaostrenih stabi-

lizacijskih razmerah ne bo moč
uresničiti.

Na podrocju družbenega var-
stva in vzgoje predšolskih otrok
je realno načrtovati vključitev
52 % otrok, je menila Staša Rejc,
kar pa je odvisno od III. samo-
prispevka. Na področju osniov-
nega šolstva načrtujemo v sned-
njeročnem programu vključitev
10% otrok v celodnevno šolo,

1,5-izmenski pouk indo 1. 1985
normativ 32 učencev na oddelek.

Ko je govorila o težavah v
osnovnem šolstvu, je Stasa Rejc
sodila: »Učence moramo zaradi
prostorske stiske dnevno voziti v
osnovne šole zunaj naše občine.
Vedno bolj čutimo pomanjkanje
strokovno usposobljenih učite-
ljev.« Ob tem je zlasti podčrtala,
da celotni družbenogospodarski
položaj in vrednotenje učitelj-
skega dela še vedno, kljub na-
predku, nista izenačena z delavci
v združenem delu materialne
proizvodnje.

Prav zato odhaja veliko diploma-
tov pedagoških akademij in učiteljev
na druga dela in se tako kažejo ve-
like vrzeli, ki jih mašimo s študenti.

Priprave na uvajanje usmerjenega
izobraževanja potekajo prepočasi.
Komiinisti v delovnih organizacijah
in šolah niso v celoti izpolnili svojih
obveznosti. Zato bomo morali še
enkrat preveriti programe usmerje-
nega izobraževanja in prevzeti
ustrezne zadolžitve.

(Nadaljevanje na 4. strani)
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Na VI. gimnaziji, kjer so se
po dolgotrajnem usklajeval-
nem postopku odločili za
zdravstveno smer, se bodo
morali komunisti povezati z
delavci srednje medicinske
šole, da bodo lahko sodelovali
pri uresničitvi programa
zdravstvene smeri, je zaklju-
čila izvršna sekretarka Staša
Rejc.

Uvodno poročilo je zlasti
dopolnil Janez Lah, ki je kri-
tieno in poglobljeno analiziral
razmere v osnovnem in
usmerjenem izobraževanju in
predlagal, da bi morala občin-
ska konferenca zahtevati od
vseh članov ZK v družbeno-
političnih organizacijah,
upravnih organih, družbenih
organizacijah in društvih, da
kritično ocenijo uresničeva-
nje akcijskega programa
koordinacijskega odbora za
preobrazbo vzgoje in izobra-
ževanja ter analizirajo vzroke
za neizpolnjevanje programa.

Nekateri razpravljalci so se
omejili na probleme, ki se po-
javljajo pri prehodu na ce-
lodnevno šolo v naši občini in
zahtevali, da vsi člani ZK
vztrajajo, naj v vseh sredinah
obravnavajo in preučiio pro-
grame prehoda na COS in po-
spešijo uveljavljanje vseh

elementov COŠ v naših
osnovnih šolah, čeprav tre-
nutne prostorske možnosli ne
dovoljujejo takojšnjega pre-
hoda na celodnevno osnovro
šolo. S tem v zvezi so tudi so-
dili, da moramo vplivati na
vodstva KK SZDL, ki naj
čimprej ustanovijo koordina-
cijske odbore za izvajanje
coš.

Konferenca je zadolžila
OO ZK v VVO, osnovnih in
srednjih šolah, ki morajo po-
skrbeti, da se bodo varstvene
in vzgojnoizobraževalne or-
ganizaci je bolj povezale s svo-
jim družbenim okoljem. Prav
tako se morajo družbenopoli-
tične organizacije, družbene
organizacije in društva še ak-
tivneje vključiti v delo in živ-
Ijenje vzgojno-izobraževal-
nih organizacij.

Po razpravi je sekretar ob-
činskega komiteja Jože Le-
skovšek predlagal konferenci
ustrezne sklepe, ki so postali
obvezujoči za vse člane ZK v
občini.

Občinska konferenca ZK
se je v nadaljevanju seznanila
z nekaterimi aktualnimi zu-
nanjepolitičnimi problemi in
sprejela finančni načrt redne
dejavnosti za leto 1981, ki ga
je obrazložila izvršna sekre-
tarka Nika Modic.
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